
Frå: Haakon Aase <haa-aase@online.no> 
Send: mandag 21. januar 2019 22:30 
Til: Eirik Bouwer Utne; 'Arnt Brakstad' 
Kopi: bnlangel@online.no 
Emne: SV: Elias-huset 
 
Oppfølgingsflagg: Flag for follow up 
Status for flagg: Fullført 
 
Hei! 
 
Ja, då blir det å søkja i litt fleire omgangar. Denne fyrste synfaringa blir berre for å sjå om det er verdt 
å jobba vidare med å berga huset. Så vil det bli ein større kostnad ved å få laga ei meir omfattande 
tilstandsvurdering og eit opplegg for dokumentasjon. Det får vi koma tilbake til. Var det så du hadde 
ein pris på 3D-skanning, Eirik?  
 
Bjørnar og Arnt, viss vi berre skal ha ei innleiande vurdering, og den ikkje kostar meir enn nokre 
tusenlappar, kunne vi kanskje få til eit spleiselag. Eg meiner for å få fortgang! Og bør det ikkje kunna 
tenkjast at kommunen av eigen interesse bidreg litt til dette – dvs. utanom systemet for tildeling av 
kulturmidlar. Vi er jo ein kulturkommune og kommunane har vel eit fyrstelinjeansvar for nyare 
kulturminne?  
 
Helsing 
Haakon 
 

Fra: Eirik Bouwer Utne <Eirik.Utne@meland.kommune.no>  
Sendt: mandag 21. januar 2019 21.22 
Til: Arnt Brakstad <arnt.brakstad@gmail.com> 
Kopi: Haakon Aase <haa-aase@online.no>; bnlangel@online.no 
Emne: Re: Elias-huset 
 
Hei.  
 
Om de vil søkje midlar, finn de skjema her: 
 
https://skjema.kf.no/FormsEngine/Home/FrontPage?wizardid=4082&resultsetindex=1&externalid=1
256&languagecode=nn 
 
Mvh 
Eirik 

Sendt fra min iPhone 
 
21. jan. 2019 kl. 21:14 skrev Arnt Brakstad <arnt.brakstad@gmail.com>: 

Ja, eg trur det er naudsynt med ei slik fagleg vurdering før ein eventuelt går i gong 
med eit bevaringsarbeid. Meland sogelag kan kanskje vera med på eit "spleiselag". 

Arnt  

On 21.01.2019 18:01, Haakon Aase wrote: 
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Hei! 
  
Eg har nett snakka med Roger Knutsen i Gamle 3Hus AS. Det er eit 
firma som har spisskompetanse på vurdering av eldre trebygningar 
og restaurering. Det kunne vera aktuelt for han, kom vi fram til, å ta 
ein tur for å sjå på huset og gjera seg opp ei meining om det er bryet 
og kostnaden verdt å gå vidare med ei meir omfattande 
tilstandsvurdering. Ei slik synfaring ville kosta ein 3 – 4 tusen kroner. 
Så spørsmålet er no om de synest det er ein god idé, og til Eirik om 
kommunen har høve til å betala for ei slik førebels vurdering.  
  
For min del tenkjer eg at det ville vera eit godt grep for at vi etter 
kvart skal kunna danna oss eit skikkeleg grunnlag for vurdering av 
vidare steg i denne saka. 
  
Beste helsing 
Haakon 
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